
ONOMA:  

     Άρθρα της, τις 
 Γράφουμε της με ήτα (η) όταν μιλάμε για μίαν       

 (ενικός αριθμός). π.χ. της γιαγιάς 

 Γράφουμε τις με γιώτα (ι) όταν μιλάμε για πολλές 

 (πληθυντικός αριθμός). π.χ τις γιαγιάδες 

 

  Ας κάνω τώρα εξάσκηση 

1. Συμπληρώνων με της ή τις: 

✓ Είδα  την τσάντα ………… μαμάς μου στον καναπέ. 

✓ Άκουσα ……… φωνές ………της γιαγιάς μου από το μπαλκόνι. 

✓ Το μωρό γελούσε με τα αστεία ……… αδελφής του. 

✓ ……… Κυριακές μας αρέσει να πηγαίνουμε εκδρομή στο σπίτι ……… θείας μου 

που ζει στην εξοχή. 

✓ Άκουσα ……… καμπάνες ……… εκκλησίας να παίζουν δυνατά. 

2. Συμπληρώνω τον πίνακα: 

Ουσιαστικό       Ποιας;      Ποιες; 

η μαμά       της μαμάς      τις μαμάδες 

η φίλη   

η γάτα   

η δασκάλα   

η φράουλα   

 

 



3. Διορθώνω τα λάθη όπου υπάρχουν με κόκκινο χρώμα: 

   της  μπανάνες          της Μαρίας 

    τις δασκάλας          της βιβλιοθήκες 

    της γάτας              τις τσάντας 

    της Ελένης            της κασετίνας 

    τις πινακίδες          της Άννας 

    τις αυλής              τις θάλασσας 

 

 

4. Βάζω της ή τις και εξηγώ, όπως το παράδειγμα: 

                                                         της  πινακίδας :   γιατί είναι μια 

                                                         ………  αποθήκης: …………………………………… 

                                                         ………  βαλίτσας:  …………………………………… 

                                                          ………  βροχές:   ……………………………………… 

                                                          ………  τάξης:     ……………………………………… 

                                                          ………  θείες:     ……………………………………… 


